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Saksframlegg
 

Saksnr. Utval Møtedato
129/22 Alver formannskap 01.12.2022
177/22 Alver kommunestyre 15.12.2022

Tilrettelegging - mikrofoner og streaming politiske møter

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Saka blir lagt fram til politisk drøfting

Alver formannskap 01.12.2022:

Handsaming:
Framlegg M.I.Wergeland-SP:
Formannsskapet ber om ei ytterlegare utgreiing av kostnader knytt til eveneutelle bordmikrofonar i 
møterom for utval.
Framlegget fekk 4 røyster og fall.
Framlegg frå E.M.Dale-KRF:
Det vert installert for bordmikrofonar på eit møterom i RNH og på kommunehuset på Meland
Framlegget fekk 3 røyster og fall. 
Framlegg N.M.Aadland-H:
 På grunn av den alvorlege økonomiske stoda i Alver kommune blir det ikkje investert i nye 
mikrofonar i samband med streaming av politiske møte. Saka kan takast opp igjen når den 
økonomiske situasjonen tilseier det.
Framlegget vart vedteke med 10 røyster.

FO- 129/22 Vedtak:
På grunn av den alvorlege økonomiske stoda i Alver kommune blir det ikkje investert i nye 
mikrofonar i samband med streaming av politiske møte. Saka kan takast opp igjen når den 
økonomiske situasjonen tilseier det.

Alver kommunestyre 15.12.2022:

Handsaming:
Saka vert utsett til kommunestyremøtet 23.02.2023.
Framlegget vart samrøystes vedteke.

KO- 177/22 Vedtak:
Saka er utsett til kommunestyremøtet 23.02.2023

Politisk handsaming
Saka skal til innstilling i formannskapet



Saka skal avgjerast i kommunestyret

Saka gjeld 
I samband med streaming av politiske møte er det kome eit politisk ynskje om å kunne ta ordet utan å gå på 
talarstolen. Det må då leggjast til rette med mikrofonar i tak eller på bord i møterom, der det er lagt til rette for 
streaming. Denne saka skal avklare følgjande:

· Skal det leggjast til rette for mikrofonar?
· I så fall, kva løysning skal ein velja?

Saksopplysningar 

Sakshistorikk
Det er, i dag, utstyr til streaming i formannskapssalen i kommunehuset på Frekhaug og møterom Nordhordland 
i Helsehuset. I helsehuset blir det i tillegg vurdert ei løysing for streaming i eit mindre møterom til utvalsmøta, 
dette på grunn av at helsehuset merkar stor pågang for å bruke møterom Nordhordland. På Frekhaug er 
utstyret gamalt og mykje av det må oppgraderast. 

Vurderingsgrunnlag 
Det er mogleg å leggje til rette for mikrofonar i både helsehus og på kommunehuset på Frekhaug, og det må 
vere lagt opp slik at det kan fungere saman med streaming. Det er henta inn tilbod på løysing i samarbeid med 
IKT Nordhordland. Når det gjeld pris, er det kome inn følgjande forslag:

· Det er anbefalt å ha mikrofonar i tak (fastmontert og integrert), og dette har ein kostnad på ca.kr. 
200 000,- pr. møterom.

· Ei løysing med mikrofonar på bord har ein kostnad på ca. kr. 130 000,- per møterom. Mikrofonar på 
bord vil krevja tilrettelegging ved kvart møte og mange leidningar vert liggjande i rommet. Det er 
mogleg å ta ei tilleggskostnad til trådlause mikrofonar. Alt elektronisk utstyr som må leggjast til rette 
i kvart enkelt møte, er meir sårbart enn det som er fastmontert. Det er mange brukarar av 
møteromma og det er ulik kunnskap om bruk av utstyret.

· Det vil i tillegg koma kostnader med oppgradering av streaming og kommune-TV løysinga. Dette 
gjeld i hovudsak kjøp av nye PC’er med oppsett. Kostnader for det vil vere følgjande:

· Nytt oppsett Frekhaug ca kr 36 000,- 
· Oppsett i nytt møterom i Helsehuset ca. kr. 56 000,- 

Moglege løysingar:

Kommunehuset på Frekhaug:
1. Installering av takmikrofonar + KommuneTV: ca. kr. 236 000,-
2. Innkjøp av bordmikrofonar med leidning + KommuneTV: ca kr. 186 000,-
3. Oppretthalde dagens løysing med talarstol. Oppgradering av KommuneTV ca.kr. 36 000,- 

Helsehuset – nytt møterom for utvalsmøta
1. Installering av takmikrofonar, ca. Kr. 256 000,-
2. Innkjøp av bordmikrofonar med leidning, ca kr. 166 000,-
3. Leggje til rette for talarstol og streaming, ca.kr. 56 000,- 

Helsehuset - møterom Nordhordland
· Helsehuset ønskjer ikkje å leggje til rette for mikrofonar i møterom Nordhordland, møta her må 

gjennomførast som i dag med talarstol og streaming. Under bygging av helsehuset blei det 
vurdert å installere mikrofonar i tak i møterom Nordhordland. Dette blei ikkje valt på grunn av 
høge kostnadar. 

Vurdering: 
Kommunedirektøren legg fram saka til politisk drøfting. Dersom ein ynskjer innkjøp av mikrofonar, må det 



setjast av midlar til dette i økonomiplanen. 

Kommunedirektøren si tilråding 
Saka vert lagt fram til politisk drøfting. 


